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wie zijn we en 
wat doen we?
ECI cultuurfabriek 
is het mooiste 
cultuurhuis van 
Limburg met de 
meeste disciplines 
onder één dak.

onze missie
Wij zijn een multidisciplinair cultuurhuis waar je 
theater, expo, film, pop, dance en educatie samen 
kunt beleven en waar je je eigen talent kunt ont-
dekken, ontwikkelen en laten zien. Wij zijn dé plek 
in Roermond waar cultuureducatie, talentont-
wikkeling, podium en professional samen komen. 
Wij werken met creativiteit en bevlogenheid aan 
cultuur van en voor iedereen. ECI cultuurfabriek is 
een veilige, inspirerende plek waar alle disciplines 
elkaar versterken. Elke medewerker is er trots op 
om te werken in deze organisatie en Roermond is 
trots op ECI cultuurfabriek. 

onze visie
ECI cultuurfabriek is een bruisende en toeganke-
lijke plek waarin iedereen zich welkom voelt om te 
komen (mee) maken. We hebben een duurzame 
relatie met onze bezoekers, onze sociale en cultu-
rele partners en met elkaar. 

onze kernwaarden
Gastvrij, Verbindend, Toegankelijk, Professioneel, 
Uitdagend

 

Voor je ligt het meerjarenbeleidsplan 
2024-2027 van ECI cultuurfabriek. In 
dit plan lees je wat onze ambities zijn 
voor de komende vier jaar, waar onze 
focus ligt en hoe we onze ambities 
waar gaan maken. 
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korte terugblik
Bij het verschijnen van het vorige meerjarenbeleid 
had niemand kunnen vermoeden wat ons te 
wachten stond. Toen corona in kwartaal 1 van 2020 
de wereld plat legde, had dit onmiddellijke en 
ingrijpende consequenties voor onze organisatie: 
lockdowns, thuis werken, mondkapjes, 1,5 meter 
afstand, aangepaste openingstijden, QR-codes... 
Er werd veel gevraagd van het team en de regels. 
De aanpassingen volgden elkaar in hoog tempo 
op. Met het vertrek van de vorige directeur (juni 
2021), de komst van een nieuwe (oktober 2021) 
én de aankondiging van de gemeente Roermond 
van een te verwachten subsidiekorting, was de 
onrust in de organisatie groot en moesten we 
aan de slag met nieuwe toekomstscenario’s. Dat 
leidde in 2022 tot het gezamenlijkheid formuleren 
van een nieuwe missie, visie en kernwaarden (zie 
hierboven) en de ontwikkeling van een infographic 
(zie voorpagina), die in eerste instantie onszelf 
maar daarna ook de buitenwereld een betere 
inkijk gaf in “waartoe ECI cultuurfabriek op aard 
is”. Van cultuureducatie naar talentontwikkeling, 
via het podium naar de professional. Daarin 
onderscheiden we ons van andere culturele 
organisaties: onze kracht is dat alles in alles grijpt. 
Een kind komt voor het eerst in contact met 
cultuur tijdens een van onze schoolvoorstellingen 
en wil daarna op piano- of toneelles. De 
talenten die in onze educatie afdeling komen 
bovendrijven, aangevuld met talenten uit de 
stad Roermond of de regio Limburg, kunnen 
zich verder ontwikkelen in onze jongerenraad, 
in ons talentontwikkelingsprogramma “Pak 
je Podium” of in ons ouderenproject “Nooit 
te Oud”. Onze cursisten bezoeken in hun 
cursusjaar de professional in hun vakgebied op 
een van onze podia en laten hun kunsten en 
vaardigheden zien op datzelfde podium. Dat is 
uniek, inclusief en grensverleggend. Dit inzicht 
en de bijbehorende infographic gaven duidelijker 
richting aan iedereen in de organisatie en van 
daaruit zijn we gaan bouwen aan een intensievere 
samenwerking (intern en extern), meer structuur 
in de organisatie (een andere organisatiestructuur, 
een gedegen personeelsbeleid, een sterk 
vrijwilligersbeleid, betere bedrijfsprocessen) 
en duidelijkere keuzes (wat doen we wel en wat 

doen we niet meer, zo hebben we bijvoorbeeld 
het aantal projecten stevig teruggedraaid). De 
beslissing om ons daarnaast voor twee jaar te 
focussen op de doelgroep kinderen, jongeren en 
jongvolwassenen (de doelgroep die onder corona 
cultureel het meest te lijden heeft gehad) maakte 
de richting compleet. 

waar staan we nu?
Inmiddels zijn we na een flinke post-corona 
herstelperiode bijna weer op het niveau van 
vòòr de pandemie. Onze popzaal loopt beter 
dan ooit, ons filmhuis heeft nog nooit zoveel 
bezoekers getrokken, het aantal cursisten groeit 
gestaag en ons theater wordt meer en meer 
ingezet als plek om cultuur als middel in te zetten 
om grote maatschappelijke thema’s (armoede, 
eenzaamheid, dementie, discriminatie) aan de 
kaak te stellen. Hiertoe gaan we in de komende 
jaren meer en meer op zoek naar mogelijkheden 
om subsidiedomeinen te ontschotten en 
waar mogelijk te combineren; we zien goede 
mogelijkheden om dit soort maatschappelijke 
voorstellingen vanuit het Sociaal Domein (mede)
te financieren. We hebben in het afgelopen jaar 
daarnaast stevig ingezet op samenwerking. We 
geloven in de kracht van de diversiteit en het 
elkaar versterken door samen te doen wat samen 
kan. We hebben daarom de banden aangehaald 
met de vele maatschappelijke en culturele 
organisaties in de stad en werken zo stevig samen 
aan Cultuurwerkplaats Roermond. De nieuwe 
regeling “Cultuur in de wijk” past ons daarom als 
een handschoen. Het geeft ons extra middelen 
en daardoor extra ruimte zodat we meer kunnen 
doen om deze samenwerking de komende vier jaar 
te kunnen versterken en uitbouwen.

We moeten echter ook constateren dat we te 
maken hebben met almaar stijgende prijzen, 
stevige indexeringen op personele kosten en 
op onze huur- en servicekosten. Het huidige 
huurcontract met onze verhuurder Vebego loopt 
binnen de periode van dit meerjarenbeleid af. De 
manier waarop dit contract en de bijbehorende 
serviceovereenkomst nu zijn vormgegeven, 
met bepalingen over wie wat mag doen in het 
pand onder welke voorwaarden, beperken onze 
mogelijkheden om in ons eigen pand te kunnen 
ondernemen en zo een stevige financiële buffer op 
te bouwen. Daarnaast is de huidige constructie, 
waarbij Vebego de apparatuur in de culturele 
ruimtes in bezit en beheer heeft en daaraan niet 
dezelfde hoge kwaliteitseisen hoeft, kan of wil 
stellen die geldend zijn voor een professioneel 
theater, poppodium en filmhuis, van directe 

invloed op onze bedrijfsvoering. Zowel bezoekers 
als artiesten verwachten en verdienen een 
professionele kwaliteit en die komt te vaak in het 
gedrang. Dat baart ons grote zorgen. Er bestaat 
bij ons de indruk dat er ook financiële ruimte 
kan zitten, in de vorm van kostenbesparingen 
binnen de serviceovereenkomst. Maar zolang 
wij hier geen inzage in hebben, kunnen we 
hier niet op acteren. Wij zien grote voordelen 
in een nieuwe constructie vanaf de nieuwe 
huurperiode, waarbij ECI cultuurfabriek de 
culturele ruimtes rechtstreeks huurt van de 
gemeente en de apparatuur en inventaris in deze 
ruimtes door onszelf beheerd worden. Wij zijn 
ervan overtuigd dat deze constructie niet alleen 
kwalitatief beter, maar voor ECI cultuurfabriek 
ook goedkoper is en dat we daarmee een groot 
deel van de door de gemeente aangekondigde 
subsidiekorting zouden kunnen opvangen. Graag 
hadden we in dit meerjarenbeleid de financiële 
doorrekening hiervan verder willen uitwerken, 
maar het ontbreekt ons op dit moment aan de 
juiste input om dit te kunnen doen. De gemeente 
heeft inmiddels aangegeven een onafhankelijke 
kwartiermaker aan te zullen stellen die in de 
komende periode de scenario’s samen met 
alle partijen gaat uitwerken. We hopen op een 
constructief en transparant proces waarin ECI 
cultuurfabriek als culturele instelling serieus 
zal worden genomen in haar streven om de 
beschikbare middelen zoveel mogelijk ten gunste 
te laten komen aan de doelstelling: cultuur laten 
beleven. 
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hoe gaan we verder?
Nu we beter weten wie we zijn en waar onze 
kracht en ons onderscheidend vermogen liggen, 
weten we ook beter hoe we verder willen gaan. In 
de afgelopen 10 jaar zijn we als cultuurorganisatie 
gegroeid op alle fronten: in professionaliteit, in 
output en in bereik. Daar zijn we trots op, daar 
gaan we niet aan tornen, maar daar bouwen we 
op voort. Dat betekent voor ons dat een mogelijke 
subsidieverlaging nooit ten koste van de realisatie 
van onze doelstelling mag gaan. We breken niet 
af wat we zorgvuldig hebben opgebouwd, maar 
doen wel méér voor hetzelfde geld. Het deel 
van de gemeentelijke subsidie dat, na aftrek van 
de huisvestingskosten, beschikbaar is voor het 
realiseren van onze doelstelling is immers in de 
afgelopen acht jaar zo goed als gelijk gebleven, 
maar we zijn kwalitatief en kwantitatief elk jaar 
opnieuw gegroeid en verbeterd. Er staat nu 
een stabiele, sterke en hoogwaardige culturele 
instelling waar Roermond trots op mag zijn. Daar 
willen en mogen we niet op bezuinigen.

Onze speerpunten voor de toekomst sluiten 
naadloos aan op het coalitieakkoord Roermond 
2022-2026. Samen zorgen we voor inclusiviteit 
en “een stad waarin iedereen meedoet. We 
beschouwen cultuur als doel én als middel om te 
verbinden. In die zin kan cultuur ook integratie 
bevorderen zoals het ook kan bijdragen aan 
positieve gezondheid.” Daarin hebben we 
speciale aandacht voor kinderen, jongeren 
en jongvolwassenen. Binnen de kwadranten 
cultuureducatie en talentontwikkeling dragen 
we bij aan de gemeentelijke doelstelling dat 
zij “kansrijk opgroeien” door te zorgen voor 
laagdrempelige toegankelijkheid tot cultuur. Dat 
doen we onder andere door de activiteiten die we 
kunnen realiseren vanuit het fonds dat we hebben 
opgezet naar aanleiding van de crowdfundactie 
“Geef een kind cultuur kado”. 

ECI cultuurfabriek als inclusieve, inspirerende 
en toegankelijke plek, waar alle podia en de 
educatieafdeling elkaar versterken en verbeteren. 
Daar gaan we voor. En dat vertaalt zich in onze 
missie, visie en kernwaarden, en in de vier 
kwadranten van onze infographic: cultuureducatie, 
talentontwikkeling, podium en professional.
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CULTUUREDUCATIE Binnen de cursusafdeling is het mogelijk de 
cirkel van cultuureducatie, talentontwikkeling, 
podium en professional volledig te doorlopen. 
Iedereen kan dit op zijn eigen tempo (korte 
cursussen en flexibele lesaantallen) op zijn eigen 
niveau (individuele doorlopende leerlijnen) onder 
begeleiding van professionele docenten (met een 
persoonlijke aanpak) doen. De professionaliteit 
van de docenten (zowel in vaste dienst als zzp) 
wordt gewaarborgd door een goede begeleiding 
en uiteraard werken we conform de Fair Practice 
code. Onze cursusafdeling groeit, we zetten de 
stijging in de cursistenaantallen door. Er komt 
steeds meer aanbod van toegankelijke korte 
cursussen om te voldoen aan de flexibiliteit die 
onze deelnemers wensen. We blijven op zoek 
naar relevant toegankelijk innovatief aanbod. We 
focussen ons hierbij ook op het aanbod voor de 
jongeren. Om dit te ontwikkelen maken we gebruik 
van de bevindingen van onze jongerenraad, de 
ontstane contacten via ‘ECI in de wijk’ en de 
maatschappelijke partners in de stad.

Er zijn presentatiemomenten per afdeling, zowel 
voor de cursisten (Cursisten Expo, LuidZuid 
weekend, Winter Classics en Summer Groove) als 
voor de docenten (Docenten Expo Leermeesters). 
In nauwe samenwerking met de theater- en 
popprogrammeur worden voorstellingsbezoeken 
voor cursisten gefaciliteerd. Onze cursisten krijgen 
de gelegenheid samen te werken met andere 
partijen zoals de Roermondse Symphony en de 
Kunstacademie Maastricht. De samenwerking 
met de HAFA in Roermond wordt voortgezet en 
is uitgebreid met een samenwerking met drie 
muziekverenigingen in Beesel en Reuver. Door het 
plan ‘ECI in de wijk’ zijn er nauwere contacten 
met de sleutelfiguren in de diverse wijken. 
Waar mogelijk sluit de educatieafdeling aan met 
workshops, projecten en geeft het antwoord op 
hulpvragen.

We bereiken bijna alle PO-scholen in zowel 
schools als naschools aanbod. Hiervoor is een 
nauwe samenwerking met de stichting Swalm en 
Roer. Ook voor alle VO-scholen verzorgen we 
educatieve programma’s, variërend van korte 
workshops tot langdurige projecten. Door de 
nauwe contacten met het PO-onderwijs (via CmK 

DOEN!) en het VO-onderwijs (via CMK Doen! en 
het project School’s out) zijn we toegankelijk 
en laagdrempelig voor kind/jeugd en jongeren. 
Dit geldt zeker voor de moeilijk bereikbare 
doelgroepen. Deze bereiken we onder andere via 
Stichting Leergeld en de samenwerkingen met 
de diverse partners in de wijken. Ook onze actie 
‘geef een kind cultuur kado’ is een laagdrempelige 
manier om kinderen en jeugd met een afstand 
tot cultuur kennis te laten maken met cultuur. 
Talenten die gespot worden door onze sociale 
partners krijgen hierdoor een kans om kosteloos 
in te stromen in onze cursusafdeling. We gaan 
een doorstroom stimuleren vanuit de diverse 
projecten naar onze cursusafdeling. Er worden 
haalbare plannen ontwikkeld die een voortzetting 
zijn van de bestaande projecten (CmK, DOEN!, 
Nooit te Oud, School’s out) die gefinancierd 
worden vanuit landelijke en provinciale 
fondsen. We zijn een culturele broedplaats 
voor iedereen die dat wil. Ook voor de ouderen 
zijn we een belangrijke partner in de stad. Het 
‘Nooit te Oud?!’-project wordt voortgezet en 
uitgebreid met meer cultuuraanbieders. We 
streven naar een uitbreiding van het aantal 
deelnemende gemeenten. We gaan een 
intensievere samenwerking aan met de zorg 
en de sociale sector. We pakken de contacten 
met de verzorgingstehuizen weer op en plannen 
activiteiten of projecten.

Samen met de Oranjerie gaan we intensief 
samenwerken met de nieuwe ‘Stichting Cultuur 
en Bedrijf Roermond’ en stellen we ons ten 
doel om kinder- en jeugdvoorstellingen in ECI 
cultuurfabriek en de Oranjerie vanaf seizoen 
2024/2025 gratis toegankelijk te maken voor 
alle kinderen in Roermond (waarbij ouders dan 
wel betalen). Beginnen bij de kinderen, dat is 
cultuureducatie in optima forma!
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TALENTONTWIKKELING Als cultuurhuis zien wij ook een producerende 
rol voor onszelf weggelegd. Dit doen we via het 
project ‘Pak je Podium‘. Door de substantiële 
productiebijdrage van het Fonds Podium 
Kunsten kunnen wij in 2023 en 2024 een 
aantal jonge makers een plek geven in ons Pak 
je Podium project. Een ‘artist-in-residence’-
traject vanuit al onze podia, waarin we ons 
verbinden aan een maker en hem ondersteunen 
op financieel, facilitair en artistiek/inhoudelijk 
gebied. Zo ondersteunen we vanuit ons theater 
in 2023 Sharon Wesseling met 20Hertz (een 
dansgezelschap met dove, slechthorende en 
horende dansers), vanuit het filmhuis de jonge 
filmmaker Tim Klooster (ook parttime bij ons in 
dienst als filmtechnicus) en vanuit het poppodium 
de lokale band Dreamer. In 2024 zullen we weer 
nieuwe makers aan ons binden. De gesprekken 
hierover zijn al gaande met onder andere de 
Limburgse film- en theatermaker Zorba Huisman 
en een jonge Roermondse popartiest. Door te 
investeren in regionale makers willen wij het 
culturele klimaat in Roermond en omstreken 
versterken.

Verder staat talent ontwikkelen, op ons podium 
en daarbuiten, ook centraal in de afdeling pop. 
Van het programmeren van lokaal talent als 
voorprogramma van een grote (inter)nationale 
artiest, tot aan concepten als ‘Vier van Hier’ 
waarbij vier lokale artiesten een plek krijgen in 
onze programmering. Deze talentontwikkelingen 
gaan we in ons popodium verder uitbouwen 
door een samenwerking voor de lange termijn 
aan te gaan met de Kunstbende Limburg, wiens 
disciplines goed aansluiten op de onze.

Ook gaan we de inzichten die we verkregen 
hebben tijdens Social Impact Day 2023, waarin 
200 Roermondse jongeren maatschappelijke en 
culturele projecten bezochten en daar hun visie 
op gaven, verder uitwerken. Zo gaan we aan de 
slag met ‘frisfeesten’ voor een jongere doelgroep 
die zij samen met ons verder gaan uitwerken. Op 
deze manier gaan we ook de jongeren aan ons 
verbinden.

Voor ons gaat talentontwikkeling echter niet 
uitsluitend over externe talenten die zich willen 

ontwikkelen in de culturele sector. Het gaat 
ook over onze eigen mensen. We zien een grote 
waarde in het samenwerken met jonge talenten 
binnen onze eigen organisatie. Zij helpen ons 
verder naar een wendbare toekomst met nieuwe 
inzichten en kennis van bijvoorbeeld artificial 
intelligence en de Metaverse. Wederkerig kunnen 
wij hen een kans bieden om zich te ontwikkelen in 
een veilige werkomgeving. Zo hebben we onlangs 
twee jong talenten aangenomen (de ene als 
filmtechnicus en de andere als popprogrammeur) 
en kijken we bij vacatures in de toekomst ook 
specifiek naar jonge mensen, in de wetenschap 
dat ECI cultuurfabriek een broedplaats is om 
je te ontwikkelen in je eigen vakgebied. En ja, 
we beseffen dat zo’n talent uit onze stal op 
termijn zal uitvliegen naar een grotere plek. Dat 
zien we echter niet als een verlies maar als een 
kracht, een succesverhaal: wij bieden een veilige 
werkomgeving van waaruit we stevige talenten de 
culturele wereld insturen.

In dat kader gaan we de komende jaren ook 
de samenwerking met het VISTA college in 
Heerlen intensiveren. ECI cultuurfabriek sluit als 
stageplek naadloos aan op hun opleidingen tot 
acteur, eventproducer, licht- en geluidtechnicus, 
horecamedewerker en muzikant.

Verjonging van ons publiek zal een speerpunt 
blijven. Immers jong publiek, dat zijn de makers 
én kijkers van de toekomst. We zijn ons ervan 
bewust dat het boeken van een jonge act niet 
meteen betekent dat er ook jong publiek op af 
komt. Dat vraagt om meer. Daarom gaan we aan 
de slag met een jongerenraad. Want wij kunnen 
wel bedenken wat er bij de jongeren speelt, 
maar ze kunnen het nog beter zélf vertellen. 
Door gemotiveerde jongeren (deze hebben we 
al in huis via de educatieafdeling maar proberen 
we ook te benaderen via onze maatschappelijke 
partners als Wel.Kom) gratis voorstellingen/
concerten aan te bieden en daarvoor in ruil te 
laten vloggen of bloggen, hopen wij dat zij hun 
achterban zullen inspireren en daarmee een 
structureel onderdeel worden van de marketing 
van onze shows. De ervaringen en wensen van de 
jongeren kunnen weer als input dienen voor een 
toekomstig programma. Voor de popzaal betekent 
dit concreet dat er meer invloed vanuit jongeren 
op de programmering in onze popzaal gaat 
ontstaan, waardoor we nog beter op de behoeften 
van deze doelgroep kunnen inspelen, verbinding 
kunnen maken met jongeren uit de wijken en 
deze doelgroep nog beter kunnen bereiken en 
bedienen met een op hen gericht aanbod. 
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PODIUM/PROFESSIONAL ECI THEATER 

We streven naar een programma met een mooie 
balans tussen talenten, gevestigde namen en 
gesubsidieerd aanbod waarin iedereen zich kan 
herkennen en waarin ook voor iedereen een reden 
besloten ligt om ECI te komen bezoeken. Meer 
dan ooit voelen we een behoefte aan het luisteren 
naar een verhaal, het horen van een geluid, maar 
ook aan expressie. Het zoeken naar echtheid, in 
gesprek gaan over of ideeën opdoen… Kortom: 
fysieke ontmoetingen en inhoudelijke verdieping. 
Wij geloven dat wij dé plek van Noord- en Midden-
Limburg zijn die deze verdieping kan bieden. Door 
verhalen te vertellen door middel van expositie, 
film, theater, dans, muziek of cross disciplinair. 

Om deze verhalen in alle kleuren te vertellen 
werken we samen met tal van Nederlandse 
gesubsidieerde instellingen: Toneelgroep 
Maastricht, Matzer, DOX, de Theatertroep, Club 
Classique, Likeminds, Hoge Fronten etc. Het 
gesubsidieerde aanbod heeft een belangrijk 
aandeel gekregen in de programmering van ECI 
cultuurfabriek. Een aanbod waarvoor in het 
verleden het Roermondse publiek naar Heerlen 
of Venlo moest uitwijken. Wij noemen dit ‘de 
pareltjes van de programmering’: programma’s 
van inhoudelijk en artistiek hoge kwaliteit, die we 
mede door de programmeringsbijdrage van het 
Fonds Podiumkunsten kunnen programmeren. 
Maar er is ook ruimte voor luchtiger aanbod vanuit 
het vrije circuit. We programmeren bekende 
namen die een breed publiek aanspreken. 
Van cabaretiers zoals Rob Scheepers tot aan 
rasmuzikanten zoals Eric Vloeimans en Van Dik 
hout. 

Naast het gesubsidieerd aanbod en de 
bekende namen, zien wij een grote noodzaak 
in cultuureducatie en talentontwikkeling. We 
inspireren kinderen en jongeren door het 
programmeren van voorstellingen voor scholen. 
Op deze manier komt elk kind, ongeacht zijn 
of haar achtergrond in aanraking met de magie 
van het podium. En is dezelfde theaterzaal de 
plek waar deze kinderen en jongeren zelf ook 
mogen presenteren/optreden door middel 
van schoolprojecten en presentaties van de 

cursussen. Ook dansscholen, harmonieën en 
fanfares vinden op deze manier een plek in ons 
programma.

We zorgen ervoor dat jong talent een wezenlijk 
onderdeel is van ons pop- en theaterprogramma. 
Door een goede samenwerking met ViaZuid en 
Nieuwe Helden geven we nieuwe makers de kans 
om de eerste stappen op een professioneel 
podium te zetten. 

Wij willen het culturele klimaat in Roermond 
en omstreken versterken. Daarom gaan wij de 
samenwerking aan met verschillende culturele 
partners, maatschappelijk partners en het 
onderwijs. Dit draagt bij aan de artistieke inhoud 
van ons programma en het bereiken van een 
divers publiek. Zo werken we samen met de 
Oranjerie, het Limburg festival, Podium Bureau 
Roermond, The Movement en Nieuwe Helden. 
Door regelmatig contact te hebben met de 
Oranjerie kunnen we het programma op elkaar 
afstemmen en Roermond een mooi gebalanceerd 
en uitdagend theaterprogramma bieden. Zo 
vinden de try-outs van gevestigde artiesten vaak 
bij ons plaats en zullen ze hun uiteindelijke show in 
de Oranjerie spelen. Samen met de impresariaten 
bespreken we welke voorstelling op welke plek het 
beste tot zijn recht komt. 

Theater is hèt middel om belangrijke thema’s 
bespreekbaar te maken. Daarom organiseren we 
naast de brochurevoorstellingen ook specifieke 
voorstellingen waarbij we organisaties zoals de 
Politie Limburg, het Laurentius ziekenhuis en 
andere zorg- en maatschappelijke organisaties 
uitnodigen om samen dit gesprek aan te gaan. 
In februari 2024 zal de voorstelling: ‘Ik blijf bij 
je’ (een voorstelling van Toneelgroep Maastricht 
over het thema zelfdoding) in ons theater worden 
geprogrammeerd speciaal voor de leden van 
Zelfmoord Preventie Midden-Limburg. 

De komende jaren zullen we weer hard 
werken om een zo’n breed mogelijk publiek te 
bereiken. Door een divers brochureprogramma 
aan te bieden van circa 70 voorstellingen 
waarvan 10 jeugdvoorstellingen, minimaal 6 
schoolvoorstellingen voor het primair onderwijs 

Rundfunk, Schau
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‘Geweldig met  
een hoofdletter G. 
Ontvangst door  
ECI was ontzettend 
fijn en het concert 
was genieten!’
J. Cox, bezoeker
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en minimaal 12 voor het voort gezet onderwijs. 
Daarnaast blijven de samenwerking opzoeken met 
het sociale en culturele domein om voorstellingen 
op maat te kunnen blijven aanbieden.

ECI POPPODIUM

Divers programmeren samen met, door en voor 
iedereen in de stad en omgeving, waarbij het 
creëren van onderscheid ten opzichte van andere 
podia in de stad en provincie centraal staat, 
diversiteit zowel op het podium als in bezoekers 
gewaarborgd wordt en de groei van (lokaal) talent 
tot (inter)nationale muzikant een plek krijgt. Dit 
willen we gaan doen door succesvolle projecten 
op het gebied van co-programmeren zoals As 
Equals (conceptavonden met programmering 
voor en door mensen met een verstandelijke, 
lichamelijke of meervoudige beperking) 
en Roerig (programmalijn in samenwerking 
met de Azijnfabriek waar de hardere genres 
geprogrammeerd worden) verder uit te breiden 
en nieuwe projecten waarin co-programmeren & 
coproducties (met bijvoorbeeld andere popzalen 
in Limburg, over de grens met België en Duitsland 
en met organisaties als Pop in Limburg centraal 
staan) op te starten.

Zo gaan we de komende twee jaar onze nieuwe 
programmalijn de Nachtfabriek opstarten. 
De Nachtfabriek is een samenwerking van 
verschillende lokale DJ’s, feesten en de interne 
afdelingen van ECI cultuurfabriek. Het heeft als 
doel de nachtprogrammering van ECI meer divers, 
leuker, veiliger en toegankelijker maken voor 
jongeren en jongvolwassenen uit Roermond en 
omstreken. Hierbij spelen we in op de behoefte 
van deze doelgroepen om in de eigen stad op 
een veilige en leuke manier op stap te kunnen 
gaan. Door de samenwerking met lokale DJ’s en 
feesten op te zoeken en intern in de organisatie 
te kijken naar het verbeteren van promotie en 
productie van onze nachtprogrammering ontstaan 
er toegankelijkere en veiligere clubavonden 
en spelen we in op de behoeften van deze 
doelgroepen. Daarbij is het kunnen garanderen 
van een veilige omgeving voor bezoekers, artiesten 
en omwonenden een voorwaarde. Dit vereist 
veiligheidsprotocollen waarin we nauw moeten 

samenwerken met de politie en de gemeente. 
Hiervoor hebben we een gesprek aangevraagd 
met de gemeente: hun visie op jongeren en 
nachtcultuur en de daarmee gepaard gaande 
verantwoordelijkheid voor de veiligheid en 
controle van deze doelgroep is essentieel. Dat 
kunnen we als nachtlocatie niet alleen.

Hierop aanvullend gaan we de komende jaren 
investeren in jazzmuziek. Roermond heeft een 
grootse jazzgeschiedenis waar we trots op zijn. 
In samenwerking met Jazz aan de Stjtasie en 
de Boesten Big Band gaan we eens per maand 
gratis toegankelijke jamsessies organiseren 
onder de noemer Jazz Jamzz. Aanvullend hierop 
gaan we een indoor jazzfestival organiseren, 
waarbij we zelf programma’s gaan cureren 
met verrassende jazzcombo’s, solisten en 
een plek voor de jazzsterren van de toekomst 
(talentprogrammering). Hierbij zoeken we de 
samenwerking met Duitsland op zoals o.a. 
met Jazzclub Mönchengladbach. Om deze 
samenwerking te faciliteren maken we gebruik 
van Interreg subsidie. De Interreg subsidie 
past bij onze ambities om de Duitse markt te 
gaan bedienen door meer Duitse bands te 
programmeren. Duitsland ligt immers op een 
steenworp afstand.

Naast deze projecten (co-programmeren en 
coproducties) gaan we ook in onze reguliere 
programmering steeds meer diversiteit 
aanbrengen; in genres, in gender, in seksualiteit 
etc. Dit gaan we doen door samen te werken met 
partijen zoals Stichting Ouch (Pride Roermond), 
Stichting COC, Stichting AFROVIBZ (stichting 
voor Afrikaanse (dans)muziek), etc. Daarnaast 
blijven we kritisch kijken naar het aanbod van 
boekingsagenten en artiesten én blijven we in 
contact staan met de stad om hier de vraag van de 
stad aan cultureel aanbod te verzamelen.
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ECI FILMHUIS

ECI Film is vertoner van kwaliteitsfilms en 
documentaires, samensteller en vertoner van 
speciale programma’s en aanbieder van film 
educatieve programma’s. De programmering 
heeft een stabiele en bewezen succesvolle mix 
ontwikkeld van publieksfilms en artistieke films en 
dit zal ook worden voortgezet in de komende vier 
jaar. De inwoners van Roermond en omstreken 
worden tegen een betaalbare prijs een breed 
filmaanbod geboden. Het filmaanbod moet 
voor iedereen, ongeacht leeftijd of inkomen, 
toegankelijk zijn en gestimuleerd worden.

Het filmhuis is en blijft een podium voor 
filmmakers, zowel professioneel als 
non-professioneel. Ook blijven we samenwerken 
met verenigingen, instellingen, studenten en 
inwoners/particulieren en bedrijven uit Roermond 
en de regio die zich middels filmactiviteiten willen 
profileren.

ECI Film heeft een mooi programma met diverse 
samenwerkingsprojecten. Speciale projecten zoals 
het As Equals Festival heeft aandacht en positieve 
reacties opgeleverd en dit stimuleert ons om dit 
pad voort te zetten. Tevens is ons bezoekersaantal 
het laatste jaar weer significant gegroeid. Deze 
groei willen we gestaag doorzetten met name op 
het gebied van filmeducatie. We denken dat we 
door het huidige beleid door te voeren dit kunnen 
realiseren. 

Een belangrijk speerpunt voor de komende 
jaren is filmeducatie voor jongeren en (jong)
volwassenen. De doelstelling hiervan is het 
stimuleren van kennis over film, omdat film een 
belangrijk middel is om moeilijke thema’s onder 
de aandacht te brengen en bespreekbaar te 
maken, onder andere op school. We organiseren 
verschillende activiteiten op het gebied van 
filmeducatie voor jongeren en (jong)volwassenen 
en laten zien wat de gebruiksmogelijkheden 
van film kunnen zijn (film kijken, film gebruiken, 
film maken, film beleven). Dit gebeurt i.s.m. 
Filmhub Zuid in ontwikkeling (filmeducatie). 
Filmhub Zuid adviseert, ondersteunt én inspireert 
scholen, filmtheaters, filmmakers, aanbieders, 

filmdocenten en cultuurbemiddelaars in Noord-
Brabant, Limburg en Zeeland op het gebied 
van filmeducatie. Ook Movies that Matter 
is onze partner. Deze landelijke organisatie 
heeft als kerntaak het vertonen van films over 
mensenrechten. 

Naast het eerder benoemde Pak je Podium 
traject bieden we jaarlijks professionals van onder 
andere Cinesud en amateurs de kans om hun 
films te vertonen. Dit wordt de komende jaren 
geïntensiveerd. Daarnaast organiseren we een 
jaarlijkse presentatie van Limburgs filmtalent 
tijdens de ‘Avond van de korte Limburgse film’ 
en we zijn host voor Cinesud met het jaarlijkse 
festival Shift, waar naast seminars en workshops 
voor jong professioneel talent, ook plaats is voor 
nieuwe films van jonge makers. Filmmakers, (semi) 
professioneel (jong en oud) bieden we tegen een 
speciaal tarief de mogelijkheid om hun film te 
vertonen in onze zalen. Tot slot vinden we het 
belangrijk dat regisseurs en publiek met elkaar 
in gesprek gaan, waar we de komende jaren ook 
extra ruimte voor inrichten.

Speciale activiteiten vanuit het ECI Filmhuis
• Buitenfilm op de binnenplaats van ECI 

cultuurfabriek en in de wijk. Dit zal altijd in 
overleg zijn met de betreffende organisaties 
in de wijk. Dit realiseren we vanuit de subsidie 
Cultuur in de Wijk.

• Doorontwikkeling As Equals Festival in november. 
Het programma voor een breed publiek 
toegankelijk maken (film, theater, pop, expo en 
educatie). Hiervoor vragen we jaarlijks subsidie 
aan bij een landelijk fonds.

• Samenwerking met IVN uitbreiden op het gebied 
van natuurfilms en educatie. 
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ECI EXPO Zoals al eerder aangekondigd gaan we de ECI 
Expo op de eerste etage van het pand niet 
langer inzetten voor het gratis faciliteren van 
kunstenaars. Hiervoor ontvangen we immers 
geen subsidie en het is ook geen voorwaarde uit 
de beschikking. Vanaf 1-1-2024 is de ruimte voor 
kunstenaars beschikbaar door middel van een 
verhuurconstructie. Om de kwaliteit van het werk 
van de kunstenaars te blijven waarborgen is er 
een kwaliteitscommissie in het leven geroepen 
bestaande uit twee interne medewerkers 
met een achtergrond in beeldende kunst en 
exposities, aangevuld met de curator van het 
Cuypershuis. Zij beoordelen of de aangevraagde 
expositie voldoet aan de door de commissie 
vastgestelde kwaliteitseisen en of het past bij ECI 
cultuurfabriek. De exporuimte zal wel jaarlijks 
ter beschikking worden gesteld voor de eigen 
Cursisten Expo en tweejaarlijks voor de eigen 
Docenten Expo. Daarnaast bespreken we op 
dit moment, naar aanleiding van de prachtige 
expositie ‘Uit de Kunst’ ook de mogelijkheid om de 
exporuimte jaarlijks een periode lang beschikbaar 
te stellen voor de expositie van cliënten van PSW.

Hiermee hebben we de vijf pijlers uit de 
beleidskolom van de organisatie inzichtelijk 
gemaakt. Beleid kan echter niet bestaan zonder 
de twee overige kolommen waaruit de organisatie 
bestaat: bedrijfsvoering (alles wat ondersteunend 
is aan het proces) en operatie (de daadwerkelijke 
uitvoering op de vloer.) 

Verderop besteden we aandacht aan de kolom 
bedrijfsvoering en de kolom operatie.

Floor Martens, Nooit meer een einde

Ex
p

os
it

ie
 P

SW
 ‘U

it
 d

e 
ku

ns
t’

‘A
lle

en
 a

ls
 ik

 s
ch

ild
er

 k
an

 ik
 d

e 
oo

rl
og

 
ui

t 
m

ijn
 h

oo
fd

 z
et

te
n’

 —
 Z

ia
d 

Ta
nb

ak
ji

26



BEDRIJFSVOERING P&O

Intern hebben we met de komst van een 
professionele medewerker de personeelszaken 
van de organisatie goed op de rit. Er ligt 
een duidelijk personeelsbeleid, er vinden 
tweejaarlijks voortgangsgesprekken plaats met alle 
medewerkers, contracten zijn allemaal op orde 
en voor onze zzp’ers werken we met professionele 
‘Overeenkomsten van Opdracht’. We volgen 
hiermee de richtlijnen en bepalingen uit de Fair 
Practice Code. 

Qua arbeidsomstandigheden voor onze 
medewerkers hebben we te maken met een 
pand dat niet voldoet aan de Arbo voorwaarden. 
In oktober 2021 hebben we hierover een 
klachtenbrief gestuurd aan Vebego. In het pand is 
een slechte luchtbehandeling, ramen kunnen niet 
open, in de winter waait het in de kantoren en de 
lokalen en in de zomer is er geen airco waardoor 
met name de kantoren en lokalen op de tweede 
en derde verdieping onwerkbaar zijn. Deze zaken 
moeten echt door de verhuurder, in samenwerking 
met de gemeente, worden opgepakt.

FINANCIËN

In 2023 is besloten om afscheid te nemen van het 
financiële pakket Cashweb dat niet meer aan de 
eisen voldeed. Vanaf 2024 zal worden gewerkt 
in AFAS, wat veel mogelijkheden heeft voor 
koppeling met andere, bestaande, systemen. Na 
de implementatie van de financiële administratie 
per 1 januari 2024, zal daarna aandacht zijn voor 
het koppelen van andere systemen waardoor 
er tijdwinst kan worden geboekt en - nog 
belangrijker – er tussentijds meer en beter inzicht 
ontstaat in de (financiële) effecten van de dingen 
die we doen.

De begroting 2024 is geënt op de gemaakte 
keuzes in dit meerjarenbeleid. Bij het indienen 
van de eerste begroting 2025 in het voorjaar 
van 2024 zal ook een financiële doorkijk worden 
gemaakt voor de andere jaren. De nog te bepalen 
toekomstige huursituatie is hierop van grote 
invloed.

Een belangrijk speerpunt in de komende vier 
jaar is het verder ontwikkelen van een duurzame 
financieringsmix. In 2023 hebben we daartoe 
de eerste stappen gezet door het organiseren 
van een succesvolle crowdfundactie onder 
de noemer ‘Geef een kind cultuur kado’. 
Hiermee realiseerden we een fonds van meer 
dan 25k van waaruit we (na doorverwijzing 
door maatschappelijke organisaties en 
onderwijsinstellingen) kinderen, jongeren en 
jongvolwassenen met een afstand tot cultuur, 
laagdrempelig kunnen laten kennismaken met 
onze organisatie. Dit door het gratis bezoeken 
van een voorstelling, concert, film, workshop 
en cursus. De komende jaren gaan we door met 
fondsenwerving. 

November 2023 — juni/juli 2024: Ontwikkeling 
Stichting Cultuur en Bedrijf Roermond
Doelgroep: zakelijke markt

Samen met de Oranjerie zijn we partner van 
de SCBR. Rob Polman en Margo de Kock zijn 
als adviseur verbonden aan de stichting. Deze 
periode gebruiken we om gezamenlijk de 
propositie verder uit te werken en zakelijke leden 
te werven. Met het lidmaatschapsgeld wordt 
cultuur laagdrempelig toegankelijk gemaakt 
voor kinderen in Roermond. We streven ernaar 
per seizoen 2024-2025 alle jeugdvoorstellingen 
in ECI cultuurfabriek en de Oranjerie gratis 
toegankelijk te maken voor alle kinderen t/m 12 
jaar. Volwassenen betalen wel een kaartje.

Januari 2024 — juni/juli 2024: Op zoek naar  
zalensponsors
Doelgroep: zakelijke markt

Op zoek naar grote zakelijke sponsors om 
de theaterzaal en eventueel de filmzalen te 
adopteren voor een periode van 5 jaar, ingaande 
per theaterseizoen 2024/2025. Benchmarken met 
andere theaters. Mogelijk: Rabobank (via Tanja).

Juni/Juli 2024: Binden van eenmalige donateurs 
vanuit de crowdfunding
Doelgroep: bestaande particuliere donateurs

Afronding crowdfunding ‘geef een kind cultuur 
kado’. Eenmalige donateurs uit juni 2023 worden 
op de hoogte gesteld van het eindresultaat 
van de actie en worden gevraagd om te blijven 
steunen door toe te treden tot de vaste groep 
ECI-ambassadeurs. We gebruiken dit moment ook 
om de naam “ambassadeurs” om te vormen naar 
iets warmers, zoals Friend (bronzen ambassadeur), 
Best Friend (zilveren donateur) en Family (gouden 
ambassadeurs).

Juni 2025: Nieuwe crowdfundactie
Doelgroep: zakelijke en particuliere donateurs

Doel crowdfunding: nog nader te bepalen
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MARKETING

We brengen cultuureducatie, talentontwikkeling, 
podium en professional allemaal naar buiten in 
alle uitingen van onze marketingmix. We willen 
namelijk laten zien dat ECI breed georiënteerd 
is en er voor iedereen wel iets te doen is. Het is 
hèt cultuurhuis van Roermond. Talentontwikkeling 
benadrukken we door middel van een icoontje 
omdat talentontwikkeling vaak aan een afbeelding 
niet te zien is. Daarbij is het een heel belangrijk 
onderdeel uit onze cirkel. 

Data verzamelen en deze goed kunnen 
interpreteren blijft altijd belangrijk. Er wordt 
daarom een dashboard ontwikkeld. Daarnaast 
zal AI (artificial intelligence) een steeds grotere 
rol spelen. We volgen de ontwikkelingen op de 
voet en spelen hierop in waar mogelijk. Hiermee 
versterken we het imago van ECI cultuurfabriek, 
betrekken we bezoekers bij ECI, maken we het 
persoonlijker en geven we ECI een gezicht. Dit 
geeft vertrouwen. We willen niet afhankelijk 
zijn van sociale media. Zeker gezien de huidige 
ontwikkelingen op het gebied van privacy. We 
onderzoeken hoe we de data zelf kunnen beheren 
en daarmee dus niet afhankelijk hoeven te zijn van 
de data die Facebook of Instagram beheert. 
  
We zetten in op de grootste groep huidige 
bezoekers om herhaalbezoeken te stimuleren. De 
herhaalbezoeken zijn al gestegen en we zien hier 
een fikse groei in. Die groei willen we versterken.  

Door ieder jaar het openingsweekend rond 
dezelfde periode te houden met een vast 
programma, treedt herkenbaarheid op. Daarmee 
zal het bezoekersaantal stijgen. Wellicht dat het 
openingsweekend uitgebreid wordt naar een 
culturele opening van Roermond, zodat we elkaar 
hierin kunnen versterken. Hierover vinden op dit 
moment gesprekken plaats binnen het Platform 
Cultuur Roermond. 
 
We willen goed zichtbaar maken dat ECI 
cultuurfabriek ook in de wijken cultuur brengt en 
deelt. Daarom is er een apart icoontje hiervoor 
ontwikkeld: ‘ECI in de wijk’. Deze gaan we de 
komende jaren plaatsen op verschillende media 
(social media, nieuwsbrieven, banners, drukwerk 
etc.) die gaan over activiteiten die in de wijken 
plaatsvinden. Hierdoor treedt herkenbaarheid op 
en laten we ook als ECI zien dat we méér zijn dan 
enkel een cultuurhuis met podia.

OPERATIE
HORECA

Horeca is geen pijler die binnen de subsidie valt, 
maar wel een drijvende (benodigde) kracht binnen 
de exploitatie. Binnen de beperkte (fysieke) 
mogelijkheden die er nu zijn ontwikkelen we 
initiatieven om meer bezoekers (en omzet) te 
genereren in het cultuurcafé, zowel rondom de 
activiteiten in het filmhuis, theater en popzaal, 
als ook ‘los’ hiervan. De voorgenomen Jazz Jamzz 
is er hier één voorbeeld van. Vanzelfsprekend 
zouden de horecaopbrengsten een extra boost 
krijgen wanneer er invulling zou worden gegeven 
aan de twee grote wensen die er op dat vlak 
bij ons leven: het verplaatsen van de bar in de 
popzaal en het verhuizen van het cultuurcafé naar 
de exporuimte in de ontvangsthal, waarmee het 
café het kloppende hart van ECI cultuurfabriek 
kan zijn.

TECHNIEK

In de huidige constructie van de huur- en 
service overeenkomst met Vebego is ECI 
cultuurfabriek voor haar professionele licht- en 
geluidsapparatuur afhankelijk van de verhuurder 
van het pand. Vebego heeft in de huidige 
constructie de apparatuur in de culturele ruimtes 
in bezit en beheer en hoeft, kan of wil daaraan 
niet dezelfde hoge kwaliteitseisen stellen die 
geldend zijn voor een professioneel theater, 
poppodium en filmhuis. Dit is meer en meer 
van directe invloed op onze bedrijfsvoering. 
Veel apparatuur is inmiddels afgeschreven of 
voldoet op een andere wijze niet aan de hoge 
standaard. We krijgen daar klachten over vanuit 
artiesten, (theater)gezelschappen en ook van 
bezoekers. Dat baart ons grote zorgen. Zowel 
bezoekers als artiesten verwachten en verdienen 
een professionele kwaliteit, maar die komt te 
vaak in het gedrang. Voor ECI cultuurfabriek zou 
een nieuwe constructie, waarbij de apparatuur 
in de culturele ruimtes in eigen beheer komt 
van de stichting zelf, een enorme verbeterslag 
betekenen. Daarbij gaat onze voorkeur uit naar 
een lease constructie met een professioneel licht- 
en geluidsbedrijf. 

Daarnaast voldoen de culturele ruimtes ook niet 
aan de voorwaarden voor wat betreft temperatuur 
en luchtbehandeling. In de popzaal loopt de 
temperatuur bij een volle zaal snel op en is er 
onvoldoende koeling. Dit kan tot gevolg hebben 
dat bezoekers snel onwel worden en de ruimte 
moeten verlaten. Ook hiervan is de verhuurder 
middels de eerder genoemde klachtenbrief op de 
hoogte gesteld. 
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Onze vrijwilligers zijn een belangrijk en onmisbaar 
deel van onze organisatie: we zijn trots op de 
meer dan 100 collega’s die zich in alle lagen van 
ECI cultuurfabriek vrijwillig inzetten. Zij zijn vaak 
het visitekaartje van de organisatie en de eerste 
persoon die onze bezoekers ontmoeten. We zijn 
blij met ons stevige nieuwe vrijwilligersbeleid 
dat uitstraalt dat we goed voor onze vrijwillige 
collega’s willen en zullen zorgen. 

Ambities voor de komende vier jaren zijn:

V-keurmerk halen ‘Vrijwillige Inzet Goed 
Geregeld’. Dit keurmerk laat zien dat we als 
vrijwilligersorganisatie structureel werken aan een 
goed vrijwilligersbeleid en -management. 

Kwaliteit en betrouwbaarheid richting onze 
vrijwilligers en de samenleving zijn hierbij 
belangrijk.

Focus op jonge vrijwilligers (18-25 jaar). Om een 
duurzame vrijwilligersgroep te krijgen is het 
belangrijk ook de jongere generatie bij ECI te 
betrekken.

Deelname aan ‘De Verschilmakers’: een lokale 
samenwerking (Roermond) van maatschappelijke 
organisaties, ondersteund door het Oranjefonds.

Interne samenwerking met de programmamakers 
om jongeren op vrijwillige basis te betrekken in de 
programmering.

BESTUUR

De raad van bestuur heeft in het afgelopen 
jaar een externe training voor toezichthouders 
gevolgd en is gestart met het werken met 
portefeuilles. Dat heeft het inzicht gegeven dat 
er relevante portefeuilles ontbreken. Het bestuur 
zal daarom worden uitgebreid van 3 naar 5 leden. 
Daartoe zullen er eind 2023 in eerste instantie 
2 nieuwe leden worden geworven: eentje voor 
de portefeuille cultuur en een tweede voor de 
portefeuille politiek-bestuurlijk. Omdat twee van 
de huidige bestuurders in Q3 van 2024 zullen 
uitvloeien na het volmaken van hun tweede 
zittingstermijn, zullen in de loop van dat jaar (Q1 
en Q2) ook daar vacatures ontstaan. Het gaat dan 
om een voorzitter (eventueel met een specifieke 
portefeuille) en een penningmeester. De 
portefeuille die we graag nog ingevuld zien is die 
van een relevant netwerk in Midden Limburg. Het 
nieuwe bestuur zal ook verder gaan onderzoeken 
of op termijn het overgaan van een RvB naar een 
RvT wenselijk is. Het bestuur volgt en past de 8 
principes van de Governance Code Cultuur toe. 
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tot slot
In 2027 willen we dat ECI cultuurfabriek haar 
toekomstvisie heeft bereikt: dat we een bruisende 
en toegankelijke plek zijn waarin iedereen zich 
welkom voelt om te komen (mee) maken. We 
willen een duurzame relatie hebben met onze 
bezoekers, onze sociale en culturele partners en 
met elkaar. We willen niet alleen werken vanuit 
ons eigen pand, maar zichtbaar en bereikbaar 
zijn in de wijk en waar mogelijk op locatie onze 
diensten aanbieden. We willen dat onze vaste 
locatie een fijne en gezonde werkplek is en dat 
deze voldoet aan alle voorwaarden op Arbo 
gebied. We willen de culturele ruimtes in het 
pand voor 100% van de tijd in gebruik kunnen 
hebben en deze ruimtes rechtstreeks huren van 
de gemeente. We willen dat de apparatuur en de 
inventaris in deze ruimten rechtstreeks onder de 
verantwoordelijkheid van ECI cultuurfabriek vallen. 
Waar mogelijk leasen we de apparatuur waardoor 
we altijd voorzien zijn van de juiste professionele 
apparatuur. Op deze manier bieden we maximale 
kwaliteit aan voor onze artiesten en bezoekers. 

Naast alle bovenstaande ambities hebben we ook 
nog een paar mooie dromen!

• Een verhuizing van het kleine cultuurcafé in de 
hoek naar de exporuimte beneden: dat moet 
de ontvangstruimte en daarmee het kloppende 
hart van ECI cultuurfabriek zijn van waaruit alle 
podia makkelijk te bereiken zijn.

• Een intensieve samenwerking met Wonen Zuid of 
andere woningcorporaties in de wijk.

• Een ECI bus van waaruit we kleine voorstellingen 
de wijk in kunnen brengen.

• Een ECI bakfiets om op locatie workshops te 
organiseren.

• Het realiseren van een livestream verbinding 
vanuit het theater naar verzorgingstehuizen.

ECI cultuurfabriek Roermond
November 2023

‘Een fantastische 
eerste ervaring met 
ECI cultuurfabriek, 
van ligging 
tot akoestiek, 
bereikbaarheid, 
parking, sfeer. 
Kortom top!’ 
Y. Gilles, bezoeker
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Colofon

Directeur 
Margo de Kock

Raad van Bestuur
Marcel Smeets, Tanja Clercx en Bert Martens

Programmamakers
Theater: Femke Veltman /  theater@ecicultuur.nl
Muziek: Martijn Belleflame / pop@ecicultuur.nl
Film: Iris Jansen en Anita Smeets / film@ecicultuur.nl

Educatie
Ruth Houkes (hoofd educatie)  / ruth.houkes@ecicultuur.nl 
Debby Thebrath (beeldend) / debby.thebrath@ecicultuur.nl 
Marjolein Peeters (muziek) / marjolein.peeters@ecicultuur.nl
Diana Heijmans (projectmedewerker) / diana.heijmans@ecicultuur.nl
Aafke Janssen – van Dijk (toneel & projectleider) / aafke.janssen@ecicultuur.nl

Marketing
Noortje Heijnen (coördinator) / noortje.heijnen@ecicultuur.nl 
Mirjam Sieben / mirjam.sieben@ecicultuur.nl
Rosian Custers / rosian.custers@ecicultuur.nl 
Jonie Lomans / jonie.lomans@ecicultuur.nl

Productie & Techniek
François Driessen (coördinator) / productie@ecicultuur.nl

Hospitality manager
John Kampstra / john.kampstra@ecicultuur.nl

Vormgeving & Lay-out 
Studio Denk

Locatie
ECI cultuurfabriek
ECI 13, 6041 MA Roermond
Telefoon 0475-317171
hello@eciroermond.nll 
www.ecicultuurfabriek.nl

Wijzigingen en drukfouten voorbehouden.
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